
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * 
ČASOPIS ORIENTAČNÍCH BĚŽCŮ KLUBU SK ŽABOVŘESKY BRNO / ROČNÍK XIII / #112   
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * 

POLARIS 201
1

6

RozhovoR: AdAm po mS, WoC FRAnCe, JWoC polSkA • káťA po JWoC       
ČeSká kAnAdA • CenA Střední moRAvy • BotAS • kARSt Cup • petit Cup 
BohemiA 2011 • CenA výChodníCh ČeCh • táBoR BlAtiny

FA
NK
LU
B 

AD
AM

A 
& 

DA
NÁ

ČE
 /

 W
OC

 2
01

1 
/ 
FR
A



2

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
ÚVOD / Honza
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Další léto za námi. Jaké bylo? Meteorologové by možná řekli, že teplotně podprůměrné. (Tedy kromě 
posledního týdne, co jsem slyšel, tak byl v Brně k nepřežití…) Pro novináře klasická okurková se-
zóna. Žádné záplavy, politický převrat, válka. Nuda. Jen zvířátko na konci Televizních novin Novy to 
jistí. Houbaři zase měli léto dobré, aspoň co jsme viděl v lese. Ve sportu je to v lichý rok slabší. Žádný 
Olympiáda či Mistrovství světa ve fotbale. Jen klasická Tour de France a slibné naděje Kreuzigrovi, 
které vzaly brzo za své.
No a když jsme už u té Francii… v jejím západní koutě se konalo další Mistrovství světa. Letos znovu 
se Žabiňáckou účastí. Po své neúspěšné premiéře z Trondheimu si Chrobinda napravil reputaci a 
běžel finále krátké. Dokonce byl nominován i do štafety, kde běžel druhý úsek. Dalším Žabiňákem 
byl letos premiérově Danáč, který běžel klasiku. S odřenými nosem postoupil i do finále. A tak si 
mohl užít opravdu královskou klasickou trať. Nesmím taky zapomenout na Pala, který běžel ve slo-
venských barvách. Vítězem celého MS se stal žabožrout Thierry Thierry Gueorgiou, který běhá v Ka-
levanu Rasti v podobných barvách, jako Žabiny. Těch náhod je nějak moc. Nechtěl by přestoupit? :D
Na juniorském mistrovství nás letos reprezentovaly jen dvě holky. V Polsku běhala Adélka Indrová 
a Káťa. Adélka si doběhla ve štafetách pro stříbrnou a Káťa spíše sbírala zkušenosti. A trošku se 
v polském lese topila. No ale borci nestydíte se? To vám tak holky vyfouknou? Možná byste měli více 
trénovat, ne?
No ale to samozřejmě není všecko. Léto, dlouhé večery a teplo jsou ideální na vícedenní závody a 
bylo jich plné léto. Vlastně každý víkend aspoň jeden. Více o nich dole. Letos snad všechny absolvo-
val jen Jelda… i když určitě neabsolvoval všechny etapy. :-) Ale přece jen tyhle závody nejsou jen o 
běhání, ale taky o kultuře…
Taky proběhl pod vedením Klusyho tábor. Letos na Blatinách, kde proběhl filmový festival. Výsledky 
určitě stojí za shlédnutí. Odkazy najdete na oddílových stránkách. Na táboře se i běhalo v krásných 
vysočanských terénech, jezdilo na kole a především řešili zapeklité hry.
Tak teď jen pořádně vyladit na podzim. Klasika je už na obzoru. Pak chvilka na doladění … a bu-
dou tu štafety a družstva. Bude to perné, ale jsou tu náznaky, že se našim barvám daří. Doufám, že 
nenavážeme na loňské sbírání bramborových medailí a dovezeme více kovových. A není náhodou 
letos lichý rok, kdy prý mají vyhrávat Pardubice? Není čas jim tu jejich sérii utnout?! Pokud tam bude 
srdíčko, tak to půjde!
No už vás nebudu dále otravovat těmito kecy. Vzpomínejte na léto 2011 v pěkným. Však taky bylo, ne?!
Jo a abych nezapomněl. Přes léto se uskutečnily dvě Žabiňácké svatby! Proběhl re-start a Rajmo 
s Terkou si napodruhé řekli své ano. A Zelda si vzal Hanku. Tak novomanželé, ať se vám ve společném 
životě daří! Ještě jednou hodně štěstí!

PS: Ještě se to v tom horkým září nezdá, ale už je začít čas myslet, jaké téma na Oddíláč? Vymýšlejte, 
přemýšlejte! Musí to mít stejný sílu jako loni! 

 Rozhovor s Adamem po MS 

 Ve Francii to bylo tvé druhé mistrovství světa. Jak se lišilo od toho norského? (Organizace, 
všechno klapalo? Počasí…)
Vzhledem k tomu, že z toho loňského jsem odjel ihned po nepodařené kvalifikaci, čili ještě před 
zahájením, tak jsem z toho MS moc nezažil ... I tak ale mohu říct, že tohle bylo určitě lepší, protože 
to by konečně pořádný orienťák, ne jen kros kolem arény ... 

 Jak by jsi zhodnotil terény? Jak se ti líbily Bylo tam těžké běhat?
Z terénů jsem byl nadšený, byl to konečně orienťák, který si zaslouží být na MS. Opravdu hodně 
těžký ... A jestli tam bylo těžké běhat nejlépe řeknou časy na km, které se často pohybovaly kolem 
desti minut ...
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 A k závodům. První byla kvalifikace krátké trati. Jaké jsi měl ponaučení z loňského neúspě-
chu, kdy jsi zůstal kousek před postupem do finále?
Loni jsem k tomu přistupoval jako na juniorském, na kvalifikaci jsem se nepřipravoval a tak mne 
překvapila a potrestala. Letos jsem jí dal stejnou důležitost jako třeba nominačkám, opravdu jsem 
se na ni pečlivě připravil a pak mne nic nepřekvapilo.

 A jaké bylo finále? Podle záznamu z gps tracking to vypadalo, že jsi vyběhl z mapy? Asi 
pekelně težký les?
Les zas tak těžký nebyl, to co říkal Thierry, že jsme měli až desetkrát těžší tréninky je bohužel pravda. 
Těžká byla jen jedna pasáž a tu jsem ustál dobře. Chyboval jsem však na kontrole, která až tak těžká 
nebyla, ale byla v oblasti, kde když člověk udělal paralelku tak se už nenašel ... A to se mi zrovna 
stalo. Z mapy jsem pak vyběhl naschvál abych se našel na cestě,ale ta končila na okraji mapy a já 
doufal, že bude i mimo mapu ...

 A jak jsi spokojený s výsledkem?
Až na tuto jednu kontrolu si myslím, že jsem běžel dobře. Ale i kdybych si odečetl tuto velkou chybu, 
stejně bych byl kolem patnáctky. To ukazuje, že špička je opravdu úplně někde jinde než my ... 

 Byl jsi nominován i do štafety. Lišila se příprava nějak od příprava na krátkou trať?
Ne, nelišila, počítal jsem, že terén bude velmi podobný a taky tomu tak bylo ...

 Jak probíhal závod? A jak jsi spokojený s výsledkem?
Závod probíhal dobře, nepodcenil jsem terén a šel sám za sebe, takže se mi podařilo setřást skupinu 
která kolem mne běžela a ještě stáhnout ztrátu na ty přede mnou. Bohužel jsem pak v pytlíku do-
platil na kontrolu, která dle mého nebyla úplně košér a to mi - kromě výsledku - pokazilo i dojem ze 
závodu. Přece jen hledat jámu u třech světlinek v oblasti s desítkami světlin a desítkami jam různých 
velikostí, když na mapě máte jámu jednu, to přece na MS nepatří ... trošku mi to připomnělo jičinská 
áčka, kdy jedna kontrola pokazila celý závod...

 A jak by jsi hodnotil celé MS?
Jedny z nejhezčích závodů co jsem kdy běžel. Opravdu pořádný a těžký orienťák. Atmosféra parádní, 
je vidět, že Francie opravdu za Thierrym stojí a zajímá ji. Krásný zážitek.

Díky za rozhovor.

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
MS SE VYDAŘILO / Danáč
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

…alespoň po všech ostatních stránkách krom některých výsledků. Né že bych nebyl spokojenej, 
přeci jen přežil jsem a užil jsem si neuvěřitelnou klasiku, jen by mohli příště trochu přitvrdit, pro-
tože já bych před kómatem ještě kilák nebo dva snesl. Takže u mě dorý, někteří další už tak nadšení 
nebyli, ale co už. Společensky  jsme se zase neztratili, když zas jsem to byl já kdo zdrh z banketu 
nejdřív, každopádně Švýcaři si mě myslím za tu chvíli zapamatovali víc než dost, to jen aby se pak 
nedivili kdo že za začátečníka se jim to cpe na long…moc jsme se tentokrát nenajedli, i když kuře 
ala ryba, ryba ala kuře a kaše ala bažant prý jídlo taky sou…podle mě ale jen v přiměřeném množ-
ství. Lodě jsme tentokrát tolik nedráždili, přeci jen nebyli jsme ve Francii zrovna od toho, abychom 
objevovali cože dneska vytéká z odpadové roury kempu do alpského jezera. Trochu sklamáníčko 
nakonec bylo, že nám Kody nepředvedl ani jednou, jak to umí s hadicí a hlavně, že asi kvůli nadměr-
né konzumaci růžového i červeného, nám tentokrát za celý týden nevytáhli ani jednou náš oblíbený 
vinný soudekL. Sice jsme byli, s Edou a Chrobem, tři na dvoulůžkáči, ale naštěstí mají místní dvou-
lůžkáče čtyři postele, takže k nám na jednu noc mohl zaskočit i Kody, abychom se nebáli Vlka nic, 
jo vlastně ten mě nominaci daroval, takže jemu díky!!! Jinak mám se toho ještě opravdu hodně co 
učit a čeká mě ještě dlouhá cesta Kocbachovým longovým superrankingem vzůru, ale ještě pár let 
si mě snad mimozemšťani nespletou s obilím, pro svou zprávu v binárním kódu, takže to doufám 



4

jednou dotáhnu alespoň na Mišelovy současné neotřesitelné pozice.  Jen bych chtěl závěrem podě-
kovat úplně všem kdo se podíleli, jak na mé přípravě, tak na místě na fandění…když jsem slyšel, 
že mám jít teda aspoň do doběhu, tak jsem se vážně snažil, bohužel jsem po dvaceti přepálených 
vteřinách chytil takovej žaket, no škoda mluvit…zklamal jsem, třetí místo nebrat. Hlavně bych chtěl 
poděkovat celému týmu, že vedl moje kroky skrz můj těžký benjamínský úkol (z toho bych vynechal 
jen Edu, protože jsem neviděl jeho tanec kolem tyče a pokud bude chtít abych mu taky poděkoval, 
tak mi ho bude muset ukázat;-).  Zní to sice jako neuvěřitelný kecy, ale musel jsem napsat něco i pro 
mé nejvěrnější čtenáře. Proto se naopak vám omlouvám, že jste neměli žádnou zábavu od 1.8.2011.
Adios
 Převzato z www.hajci.cz/daniel/

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
[DŽEj DABLjÚ OU SÍ] / Adélka Indráková
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Znovu a znovu, téměř každý víkend opakuji tuto činnost, až se mi protiví. Pokaždé, když se odněkud 
vrátím, mne čeká. Nesnáším to. Musím se ale vzchopit, musím to udělat ještě dnes. Zatnout zuby a 
vybalit z batohu věci, věci, které s sebou nesou tolik vzpomínek.
Z vrchní kapsy na mne vypadnou psací potřeby, nabíječka a peněženka s doklady. Nezbytné věci, 
vždyť by bez občanky nešlo vyjet si jen tak do Polska a čím bych si psala poznámky do tréninkáče 
a rozdávala podpisy budoucím fandům nemít propisky? Odložím tohle všechno bokem a vrhám se 
hlouběji do nitra batohu. Nejprve vytahuju trička, černé CRAFT, oficiální repre ohoz a náš výtvor 
neboli bílé triko Polisch style. Tak tohle trio se na mne celý týden střídalo a teď nemilosrdně letí do 
pračky. Zašmátrám opět v batohu a ven leze běžecké oblečení. Sexy malé kraťásky jak pro tenistku, 
bohužel mi z nich při sprintu lezl skoro celý zadek (prý i jiným děvčatům, pánové). Terezka Novotná 
si díkybohu vzala své vlastní a proletěla městečkem Lebork jako drak v třetím nejrychlejším čase a 
my se večer na vyhlášku radovali z první medaile. Přestože jsem v kraťáskách nestrávila ani dvacet 
minut, zaslouží si dávku prášku a teplé vody, takže je hned přidávám k tričkům. Z batohu jak z truhly 
pokladů vytahuji klenot v podobě dresu. Uplý střih mi docela sedí, v tomhle kousku jsem absolvo-
vala klasiku a semifinále krátké. Nejvíc se na písku a potu v dresu podepsala klasika, kterou jsem 
mimochodem báječně rozběhla, než jsem umřela po motýlku. Výsledek v cíli nic moc, ale nervy jsem 
u doběhu měla další hodinku napnuté kvůli největšímu aspirantovi na medaili, Pájovi Kubátovi. Ten 
rozhodně nezklamal, nicméně další placka necinkla, neboť Junior skončil pátý. 
Z krosny teď vyprošťuji kalhoty, na kterých se rozprostírá gigantická skvrna od zmrzliny. Ve dni 
volna jsme se totiž vypravili na výlet a já si tou ledovou pochoutkou zacintala klín. Spolu s dresem 
končí u ostatního špinavého prádla. Po chvíli zápasení se mi daří vyprostit nacpanou igelitku dal-
ších nafasovaných věcí od repre. Ta ukrývá tříčtvrťáky, lehce roztržené a zakrvácené jak jsem se při 
kvalifikaci middlu zachytla o větvičku. I přes toto „zdržení“ se postup zadařil. Bohužel ne všichni 
měli takovou kliku, dva kluci a dvě holky zůstali pod hranicí magické dvacítky a čekalo je finále B. 
Z igelitky s odporem vytahuju děsně fekální podkolenky a smradlavou čelenku. Tu mám jedinou 
opravdu oblíbenou, a tak jsem s ní odběhala všechny závody. Taková Denča Kosová střídá čelenky 
každý závod, například v úžasně žluté si na finále middlu doběhla pro místo na velké bedně. Asi si 
taky budu muset pořídit žlutou čelenku… V tašce zbývá druhý dres a druhé běhací gatě. Úžasné 
duo, jež mne na štafetách neslo lesem s ostatními holkami prvního úseku. Byl to boj, hlavně neu-
mřít, hlavně to nezabalit a nenechat si ty rychlé potvory pláchnout. Jakž takž jsem to zvládla, předa-
la v balíku a utíkala povzbuzovat ostatní. „Denčo, pojď, pojď, dáváš si to! Terko! Makej! Terko! Pojď! 
TERKOOOO!!“ V úžasném finiši Terka urvala druhé místo, paráda. Pak ještě pánové přispěli každý 
tím nej a vybojovali bronz. Odkládám dresy do prací mašinky, ještě se tam něco vleze. Že by tady 
repre overal, v němž jsme důstojně reprezentovali na vyhlašování, na opening a closing ceremony a 
v němž jsme se nakonec vraceli znavení z banketu :-)?  Nakopu tuhle hromadu k ostatnímu prádlu.
Když se mi podaří zaklapnout dvířka a navolit program, zapnu konečně s úlevou pračku. Na displeji 
naskočí 2:05. Tak za dvě hodiny bude všechen pot a krev Mistrovství světa juniorů minulostí.



5

 Káťa po jWOC: 
 
 Premiéra na MS. Na jakou trať sis nejvíce věřila a která se ti nejvíce povedla? Jak bys to 
zhodnotila?
Tak nejvíc jsem se těšila na middle, ale jelikož mi vůbec nejde, tak jsem si na něj rozhodně nevěřila.
To jsem si víc věřila už na té klasice(kde jsem zas  věděla, že dostanu fyzicky) ale asi nejvíc na štafety, 
protože jsem věděla, že mám jasný Bčko a nemusím se nervovat.

 Jak se liší z pohledu závodníka MED a JWOC?
Rozdíl je to určitě velký.Z mého pohledu mi oproti tomu přišel MED jak oblž. Liší se to jak v počtu 
lidí co tam je, tak v přístupu trenérů a ve větší péči o nás - třeba každodenní masáže jsem si nemoh-
la vynachválit - o tom se mi na MEDu asi nezdálo.Pak určitě ta atmosféra je jiná a samozřejmě na 
banket nemůžu zapomenout.:-)

 A jaké jsou polské lesy či mapy?
Lesy jsou tam hodně podobný jako u Brna. Listnatý stromy a kopce, akorát tam je to trošku členitější 
a mapy jsou o dost horší (ta závodní byla v pohodě, ale ty na tréninky občas děs a hrůza) a když to 
poznám i já tak to už je co říct.:-)

 A největší zážitek z JWOC?
Tak pro mě největší zážitek byl celý JWOC, ale jinak ve mě největší zážitek nechal sprint, kde jsem 
startovala první a kvalifikace middlu, kde jsem nepostoupila do finále(na startu se klepala jak osika 
a to mělo za výsledek že jsem 2x se ztratila, běžela z 1 na 5ku a když jsem běžela hustníkem a vyletěl 
od tam pták, tak se rozbrečela a brečela až do cíle) tam jsem poznala co s člověkem dokážou udělat 
nervy..(Nervózní jsem byla i na klasice a sprintu,ale tohle byla poslední možnost ukázat, že jsem tam 
jela právem..nepovedlo se..)snad přístě.:-)

 A máš nějaký recept, aby si příští rok měla větší úspěch?
Moc ne, ale asi hlavně zlepšit mapu, trénovat a dokázat se uklidnit před závodem..:-)

Díky za rozhovor.

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
ČESKÁ KANADA 2011, 2.-6. ČERVENCE, ZVŮLE / PP
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Hlavní šéf tohoto plátku a vymahač článků mě už na začátku prázdnin požádal, abych napsala člá-
nek o Zvůli. A tradáá, tohle ze mě vypadlo po dvou měsících. Jenže to tak hladce nešlo. Během tvorby 
nebyla nouze o dramatické okamžiky, beznaděj i pocity uspokojení a štěstí, narůstající po každé 
nové větě.
V jedné zvlášť slabé chvilce (ano, bylo to dost na začátku) se ptám Pallyho: „Co mám napsat do člán-
ku o Zvůli?“ On na to: „Napiš, že Jelda nedoběhl skoro žádnou etapu, že nebylo moc šmajchlovací 
počasí a že jsme točili na kole jako sviňa.“ (Tímto mu vzdávám dík za celý jeden odstavec.)
A nechť jsou jeho slova zásadními informacemi o celé akci, říkejme tomu třeba osnova nebo jak kdo 
chcete, já se to pokusím rozvést (více informací už ale nečekejte, jen se budu snažit napsat 25 řádků, 
což si právě předsevzývám jako takovou maximální délku od autora mého formátu). A taky nečekej-
te žádný vtipný hlášky alá Švirda, nebudou spontánní ani uměle vytvořené, prostě holý popis akce, 
která byla daleko lepší než to zřejmě bude vypadat.. No výborně, úvod by byl, tak už jen 12 řádků… 
Poď, to dáš…  Nadpis se taky počítá… Jedenáct.
Závody byly pětietapové, od soboty do středy, což znamenalo, že v pondělí, kdy nebyly státní svátky 
jsem si vybrala svůj historicky první den dovolené (ani toto není zásadní informace). Centrum bylo 
v kempu na Zvůli, povrch vlivem počasí dost blátivý, sprchy občasně netekoucí, což člověk uvítá 
zvlášť v plus 8°C a s namydleným tělem a s vlasy obalenými šamponem. Pro jistotu jsme tak přijeli 
už v pátek, zaplatili dost drahý parkovný a ubytování, postavili stan a rovnou do něj zalezli, protože 
začalo pršet (a v podstatě do konce pobytu moc nepřestalo).. Ale jsou důležitější věci než počasí. 
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Třeba běhání. A to bylo. Celkem pětkrát (po dvou etapách v Dobré vodě a po dvou ve Stoječíně, 
závěrečné grand finále potom přímo na Zvůli), pěkný les, v něm lampiony, na střídačku klasiky a 
krátké, hezké tratě, někomu se dařilo, někomu ne. Pak se taky jezdilo v autě, točilo na kole, jedlo, 
pilo, šmajchlovalo, dobré to celé bylo. 24 + podpis. To by stačilo.
(Pozn:kKbyste nerozluštila PP, tak je to Peťa Pí.)

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
Česká Kanada 2011 2.7.-6.7.2011
– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
D18: 1. Horčičková Vendula 208.00,  2. Bořánková Karolína 214.40,  3. Hruš-
ková Barbora 224.13;  D21A: 1. Krafková Lucie 236.04, 2. Holinková Hana 
246.58, 3. Košárková Iva 251.10, …13. Palátová Petra 313.53; D21C:  1. 
Šulerová Pavlína 200.05, 2. Komárková Lenka 200.18, 3. Winklerová Hanna 
273.41, … Nováková jana abs
H16C:  1. Kettner Vojtěch 186.25, 2. Gröll Matthias 189.58, 3. Peter Mathias 
201.51, …10. jordanov Alexandr 281.17; H21B: 1. Gregor Martin 253.50, 2. 
Fukátko Petr 270.04,  3. Fukátko jan 286.59, … König Lukáš abs; H21E: 1. 
Losman Petr 294.09,  2. janata Martin 297.15,  3. Kolařík Tomáš 302.20,  
4. Palas jan 304.35, …18. Zháňal jan 352.12, …28. Brabec jaroslav 396.59

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
CENA STŘEDNÍ MORAVY – ŠTERNBERK / Hanka Kočová
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Letos se trošku netradičně vydáváme již na Cenu střední Moravy, opravdu po dlouhých letech. Ale co 
naplat, ostatní závody nám termínově nesedí a aspoň 1 orienťák by to za prázdniny chtělo.
Vše začínalo v pátek odpoledne na hradě ve Šternberku. Z Brna vyjíždíme tak akorát, i když asi o 2 
hodiny později než bylo původně plánováno. Ale stíháme se v klidu ubytovat a přijíždíme na shro-
maždiště. Nastává problém s parkováním, ale i ten jsme nějak vyřešili a postupně se vydáváme na 
trať. No, jak to říct. Bylo vedro, hodně. Takže pro ty z nás, kteří jsme na tom s fyzičkou bídně, to byl 
celkem porod, když se k tomu přidají ještě chyby z únavy, tak to pak dopadá špatně.  Takže jsem se 
dobelhala do cíle úplně mrtvá. Ale nebyla jsem na tom nejhůř, Martin po chvíli přiběhl a překvapeně 
zjistil, že je DISK. Bohužel vynechal kontrolu, nebyla jsem jediná, kdo v tom vedru dělal blbosti. Tak 
aspoň brácha své ambice na celkovou bednu rozběhl třetím místem. A tak se se smíšenými pocity 
vracíme zpět do kempu.
Druhý den nás čekala klasika.  Opět poměrně mapově nenáročná, za to fyzicky. A to jsem na tom 
byla ještě dobře. Kluky hned na začátku prohnali přes celkem prasácký údolí, takže pak si ten zby-
tek trati museli opravdu užívat. Nadšením nikdo z nás nehýří. S výkonem ani výsledkem nikdo moc 
spokojený není. Teď ale ještě musí padnout rozhodnutí, jestli se účastníme večerního sprintu na 
hradě. Jsme unavení, nechce se nám.  Ale tak, asi to bude zajímavý a navíc, když je k tomu ta večerní 
prohlídka hradu. Tak jo, jdem do toho!
Jen co jsme si stihli trochu odpočinout a vyráchat se na koupališti, už zase vyrážíme na hrad. Aspoň 
už nebylo tak vedro, takže to bylo příjemné proběhnutí po areálu hradu, zejména parku. Čekáme 
na vyhlášení a máme hlad. Tak na tu prohlídku asi kašlem a půjdeme se najíst, ne? Takže jaká byla 
prohlídka, bohužel netušíme.
A je tu neděle a handicap. Brácha startuje ze 3. místa, jinak to nestojí za řeč. Po této etapě jsme se 
ale všichni shodli. Konečně orienťák! Moc pěkná, mapově zajímavá trať. Škoda, že takové nebyly 
všechny etapy. I výsledkově pro nás tahle etapa dopadla nejlíp. Aspoň, že můžeme závody zakončit 
s pocitem dobře odvedené práce. Ještě zatleskat bratrovi na bedně, 3. místo nakonec nevylepšil, ale 
i tak se tvářil spokojeně. A vyrážíme zpět do Brna.
Co dodat. Počasí nám rozhodně vyšlo. Jen je škoda, že se těchto dobře organizačně zvládnutých 
závodů nezúčastnilo více lidí, určitě by to prospělo atmosféře. Ale i tak jsme si závody užili, jen bude 
asi potřeba do příštího ročníku víc potrénovat, aby to tak nebolelo. 
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– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
Cena střední Moravy 2011 8.7.-10.7.2011
– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
D21A: 1. Horčičková Eva 134.59, 2. Bucká Martina 143.15, 3. Čermáková Mag-
dalena 149.52, …5. Šišková Vladimíra 181.52, …Gebauerová jana abs; D21B: 
1. Procházková Lucie 126.15, 2. Matoušková jana 135.52, 3. Drozdová Dorota 
147.02, …6. Kočová Hana 156.36
H21A: 1. Poklop Martin 126.51, 2. Drahokoupil Aleš 140.07, 3. Rychlý Pavel 
143.21, …14. Liščinský Tomáš 195.31, …Hájek Daniel abs; H21B: 1. Ostřanský 
Filip 149.39, 2. Žaludek jindřich 161.28, 3. Koča jaroslav 164.22, …Dvořák 
Martin DISK 
P: 1. Terkovič Richard 74.10, 2. Neumannová Anna 112.48, 3. Svačinková ji-
tka 116.37, …6. Kočová Lenka 163.30

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
BOTAS BEZ DEŠTĚ! / Bára
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
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– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
HSH Vysočina CUP Čachnov - 15.7.-18.7. 2011
– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
D14:1.Argalášová Kateřina 81.19, 2.Chaloupková Veronika 85.53, 3. Hojná Do-
minika 86.36, … 13. Chroustová Šárka 168.54; D18: 1. Kulhavá Šárka 103.13, 
2. Knapová Lenka 119.00, 3. Voborníková Alena 121.50, 4. Hrušková Barbora 
124.22, … 9. Chroustová Lenka 157.11; D21A: 1. Kozáková Zdenka 143.43, 2. 
Müllerová Věra 147.55, 3. Zatloukalová Lenka 148.21, …14. Křístková Vero-
nika 177.31, 17. Uhnavá Markéta 183.12, … Sladká Kateřina DISK,  D21B: 1. 
Doležalová Lenka 136.50, …25. Tomešová Daniela 209.10; D21E:1. .Knapová 
jana 161.40, 2.Škodová Petra 168.05, 3.Fenclová Marta 180.42, …6. Gebaue-
rová jana 199.44
H10: 1.Mareček Šimon 54.54, 2. Chovanec Václav 57.38, 3. Milán Tomáš 58.58, 
…5. Humlíček Tomáš 65.41; H16: 1. Mašata Matěj 98.45, 2. Kamenický jero-
ným 99.31, 3. Horáček Petr 103.22, 11. jordanov Alexandr 137.17; H21A: 1. 
Potštejnský jan 155.27, 2. Venhoda Milan 155.30, 3. Dusílek Adam 156.37, 
…10. Brabec jaroslav 175.20, …21. Drábek jan 188.12, …31. Liščinský Tomáš 
219.31, …35. Pátek Richard,334.14, 36. König Lukáš 365.25; …Chvátal Lukáš 
DISK, Hrnčiar Dušan DISK; H21B: Otruba Karel 150.59, …Tomeš Petr DISK; 
H21E: Kozák Osvald 159.00, 2. Baier Martin 165.14, Fučík Karel 169.35, … 
18. Kazda Adam 195.18, …26. Zelinka jiří 225.34, …Zháňal jan DISK, jelí-
nek Petr DISK, David Kabáíh abs; H35B: 1. Štěpánek Martin 133.34, … 13. 
jumlíček Aleš 182.06; HDR: 1. Nešporová Marie 50.11, …23. Humlíčková Pav-
la 77.18, P2: 1. Věžník Václav 126.41, …8. Hájek Petr 217.01, …Novák Petr 
DISK, Prokop Petr, DISK, Novková jana DISK, 

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
KULTURNĚ TRéNINKOVO-SEZNAMOVACÍ SOUSTŘEďKO / Pavlík
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Tam za mlhou romů tak hustou, že by se i mechanici F1 mohli jít zahrabat při porovnání s rychlostí, 
kterou tamní obyvatelé dokážou rozebrat stojící auto na křižovatce, tam někde kousek za tím je 
Rožňava. A to byl náš první cíl! Odjezd se nám povedl, odjeli jsme pouze o hodinu později, než jsme 
plánovali. Libor jel do Vídně, vyzvednout Rakouskou část naší výpravy (což se ukázalo jako velice 
dobrá volba a i Rakušáci už zjišťují, kdy bude další společné soustředění :) ). Nějak jsem se zamyslel, 
kdeže jsem to skončil? Jo, už vím... No nakonec jsme se všichni potkali v Rožňavě (nesmím zapo-
menout hrdinský čin Jendy, který se bez bázně a hany vrhl vstříc osudu a sjel s námi v autě schod). 
Naše ubytko sice vypadalo, jako by na něj zapomněl i čas, ale strategické rozmístění do pokojů vše 
vyřešilo a tak jsme si po večerce mohli potichu povídat :)
První část výcvikového kempu tvořila účast na Karst cupu, velice prestižním slovenském víceden-
ním klání a navíc v místě, kde bude příští rok JMS. Dávali jsme si samozřejmě navíc a po závodech 
si tam vždy šoupli nějaký kratší trénink. Kvůli lepšímu dorozumívání jsme všichni mluvili výhradně 
jazykem Anglickým, což ale nikomu nedělalo problém (no dobře, možná jsem občas nerozumněl 
všemu a neměl úplně nejlepší výslovnost, ale to nemohlo nijak ovlivnit moji ukecanost :) ).
V druhé části soustředění jsme se přesunuli ještě kousek dál, až do Košic. Ubytování zvenku vypa-
dalo o trošku líp, ale vevnitř to bylo luxusní. Dokonce se i počasí, které nám doposud příliš nepřálo, 
uklidnilo a díky tomu jsme se mohli začít pokoušet sušit naše věci. Dokonce se na mě začalo usmívat 
štěstí, a mně se tak začalo dařit i na trénincích, či milé překvapení ve formě dívčího opalování přímo 
pod oknem :) Jenže konec soustředění se začal nemilosrdně blížit. Poslední dva večery jsme strávili 
konzumací melounu, který svou velikostí připomínal spíše menší prase než meloun... Cesta nazpá-
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tek byla v pohodě, nic zvláštního se nestalo a já tak večer mohl ulehnout už do své postele s hlavou 
plnou vzpomínek a začít přemýšlet. O čem? To se možná dozvíte příště :)

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
Slovak Karst Cup 28.-31.7.2011
– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
M16: 1.Hubáček jonáš 138.51, 2.Kettner Vojtěch 142.40, 3.Mudrák Štěpán 
149.49, …22.jordanov Alexandr 215.37; M18: 1.Kazal Marton 166.53, 2.Hubáček 
Michal 168.32, 3.Vavrys johan 169.04, … Brlica Pavel abs.;M20: 1.Podzinski 
167.23, 2.Bravený Vít 169.46, 3.Liszka Krisztián 182.31, … 8.Kazda Adam 
203.40; M21E: 1.Barták Lukáš 216.13, 2.Olejnik Michał 229.27, 3.Piják Ond-
rej 230.31, …17.Klusáček Matěj 260.44, 18.Zřídkaveselý Libor 272.23, …20.
Zháňal jan 282.18
W18:  1.Chromá Kateřina 148.13, 2.Pacher Lisa 153.52, 3.Šimková johanka 
153.54, …7.Hrušková Barbora 166.39, …14.Tesařova Markéta 185.41, …22.Kopo-
rová Petra 199.11

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
PETIT CUP / Honza
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Další z řady letních vícedenních závodů sliboval tři etapy v pořádných kamínkách. První dvě etapy 
nás čekala krátká trať a na poslední, klasickou, trať jsme se vydali s handicapem. Terén byl znám 
z loňského MČR na krátké trati, tak většina lidí věděla, co mají od lesa očekávat. Byly to určitě zají-
mavé terény ale popořadě.
V pátek ráno jsem odjížděl s Hruškovýma z Krpole už ráno. Však nás čekala sice kratší (kilometrově-
-než po dálnici) ale pěkně dlouhá (časově) štreka někam do severních Čech do Lučan nad Nisou. 
V Brně bylo krásně teplo a tak jsem se docela těšil do Jizerských hor, kde mělo být příjemnější 
počasí. Bez problémů jsme dojeli až do Lučan, kde jsme na dohledávce udělali menší chybku a 
tak po vyjetí z Lučan následovala cesta zpátky. I s touto chybkou jsme byli na shromaždišti mezi 
prvními. Aspoň jsme mohli zaparkovat přímo na malém parkovišti v centru. Po obhlídce dost šikmé 
louky na spaní, jsme konečně našli to pravé místo na stan a ubytovali jsme se. Sice jsem stan stavil 
nerad uprostřed louky… bude celý víkend pařit slunko, tak se ve stanu nebude moci žít. Ale Lucie 
mě vyvedla z omylu, že má prý pršet. Postupem času se louka aspoň trochu naplnila a přijeli i další 
Žabiňáci. Nakonec nás na závodech bylo dost, i když to v přihláškovým systému nevypadalo nijak 
zvlášť perně.
První etapa nás čekala kousek od shromaždiště. Šutrů na ní bylo víc než dost, taky tma bylo plno ba-
žinek. Trať se hodně krát křížila a tak člověk musel furt dávat bacha, kde je a na kterou kontrolu míří. 
Mapy nebyla také příliš dobře čitelné v tmavým lese. Nebo aspoň mě dělala menší či větší problémy. 
Kontroly byly taky dost zašité, takže když stál člověk kousek od kontroly, tak ji nemusel ani vidět. 
Hlavně třeba naše kontrola č. 23, která byla zaražená skoro až po krabičku v nějaký jamce, lampion 
nebyl vůbec vidět. Narazil jsme na jen náhodou, jinak bych tma bloudil ještě dnes. Doběh byl stejný 
jako na semifinále lo’ňského MČR, tak jsme to na něm napálil a vyplatilo se. Jednoho soupeře jsme 
dal o vteřinu, dalšího o pět. 
Po doběhu začalo pršet. Tak jsme v začínajícím dešti vyzkoušel bazén, byl teplejší než sprcha, takže 
jsme si i krásně zaplaval. Večer mělo následovat vyhlášení, ale přes déšť se k němu nedostalo. Taky 
se dost ochladilo.
Ráno déšť pokračoval a tak nezbylo než i v něm vyrazit na start. Suché věci vzaly za své ještě před 
startem. Startovalo se od rozhledny na Bramberku, asi. Bohužel se na ni nešlo jít podívat, protože 
bylo v ní nějaké vstupné. A většinou si na start beru akorát chip, buzolo a pokyny… peníze mezi 
tím nejsou. Na startu nás překvapila velikost mapy, tedy spíše její malost. A pokud se včera tratě 
několikrát křížily, tak dneska nabralo křížení nové dimenze. Taky aby ne na takové malé mapce…. 
Naposledy bez deště jsme v tunelu strávili poslední interval, vzali mapu  vyrazili do mokrého a tem-
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ného lesa.Narozdíl od včerejška nás čekaly taky hustníky, takže voda byla všude. Naštěstí maníky 
byly kvalitní a tak mapy vydržely. Kontroly nebyly dneska tolik schované a tak dohledávky byly o 
něco lehčí. Po doběhu do cíle následoval ještě dělší výklus na shromaždiště. Pro jistotu jsme dneska 
vteřinu zase od někoho dostal. Do bazénu jsme si netroufl… už byl taky dost studený. No takové 
hezké letní závody to mohly být s tím koupalištěm v centru…
Po jídle jsme si vlezl do spacáku a najednou bylo o hodinu později. Na shromaždišti nikdo nebyl a 
tak jsme pokračoval ve spánku. Ani nikam přes tne déšť nešlo jít. Odpoledne jsme jako divák koukal 
na čtyři odvážné týmy, běžící pivní štafety. Po obvyklé sobotní párty déšť nejenže neskončil ale dále 
zesiloval.
Poslední etapa, handicap. Podobně jako na Botase jsem běžel asi půl minutu za někým a před ním 
běžel někdo další. Mapa byla tentokrát obzvlášť velká. Někdy v průběhu závodu dokonce přestalo 
pršet, ale vzhledem k tomu, že jsem vyběhl už v totálně promočených věcech, tak jsme si toho ani 
nevšiml. Aspoň ale nebyla zima, jak na některých podzimních oblcích…
Zapamatovla jsme si soupeře, který vyrazil přede mnou a na mapovým startu jsme se nezdržoval 
hleděním do mapy, ale spíše jsem se díval směrem, kam ten zelený dres běžel. Byl už daleko před se-
bou, ale lehkým mrknutím do mapy jsme zjistil, že jednička je daleko, takže mám čas ho dohnat. Tak 
jsme to napálil, jako na sprintu. Za pár set metrů jsem byl už za ním. Běžel za někým. Tak, nepoučen 
z Botase, že to trhat nemám, jsem ještě před jedničkou pokusil vyběhnout kopec a urvat je. Jedničku 
jsme razil před nimi… zato na dvojku jsem se zařadil do vláčku, protože dohledávka není moje silná 
stránka. Na trojku jsme se rozdělili, zkusil jsme postup přímo, ale v kamenným poli to nebyl výhra. 
Tak jsem nepohrdl cestou. U trojku jsme ale zase byli spolu. Ze čtyřky jsme valili do kopce a tak jsme 
se znovu pokusil utéct. Dvě kontroly jsme je pak neviděl a najednou před osmičkou se mi vynořili 
v zádech… no devítka kontrola v hustníku. Peču na t, abych tam na 10 minut skončil. Zůstávám za 
sparťanským dresem, dalšího kolegu ztrácíme. Koukám na mapu a další kontroly by měly být jed-
noduché. Takže znovu trhám a další razím sám. Ani nevím, jak běžím, jestli někoho dobíhám. Přede 
mnou se mihne podobný dres, jako má Sparta a tak je ais přede mnou. Tak zkusím přidat a dotáhnou 
ho. Ale mizí mi. Možná to není on. Kontroly už nejsou těžké na dohledávku a tak rychle za sebou 
naskakují. Valím na osmnáctku, před zarostlé pole to moc nejde, ale snažím se co nejvíce. Nacházím 
ji a mířím na sběrku. Kolem je dost lidí a tak přidávám. Žádný výklus na doběhu. Po vyčtení doráží 
Sparťan… dal jsme ho! Později koukám na výsledky a nestačím se divit! Jeden soupeř razil cíl za 
mnou šest vteřin, další 10s přede mnou… ani netuším kdo.
Následovalo vyhlášení, Lucka a Kubva své kategorie vyhráli, Kuba na jedničce doběhl o šest minut 
vedoucího Němce, Hanka v elitě doběhla druhá a Jára v H21A třetí. Takže celkem úspěšné závody. 
No a pak dlouhatánská cesta do Brna…

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
Petit Prix 2011 29.-31.7.2011
– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
D20:1. Mezníková Lucie143:39, 2. Dittrichová Zuzana 162:53, 3. Pekárková 
Monika 164:53; D21A: 1Azebova Nina 142.46, 2. Baldrianová Barbora 147.20, 
3. Otrubová johana 147.34, …10. jiráčková jana 183:57; D21E: 1. Brožková 
Radka 129.50, 2. Hlavová Hana 131.56, 3. Knapová jana 137.29, …7. Hlavová 
jindra 147:47, …12. jablonovská Lenka 195:10
H16: 1. Hruška jakub 105.18, 2. Otto Mark 105.47, 3. Ptáček Pavel 109.39; 
H21A: 1. Chloupek Adam 130.20, 2. Procházka Tomáš 141.30, 3. Zimmermann 
jakub 142.04, … 7. Drábek jan 146.24, …18. Pátek Richard 197.53, 19. König 
Lukáš 205.40; H21E: 1. Losman Petr 143.53, 2. Forot Petr 148.53, Škoda ja-
kub 148.53, … 5. Bukovac Palo 154.56, …26. Švirák Ondřej 171.51, … Nykodým 
Miloš disk, jelínek Petr abs.
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* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
BOHEMIA 2011 / Radka
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Jak jistě všichni dobře víte, ti co nevědí, jistě alespoň tuší, že oddíl TJ Jiskra Nový Bor pořádá každé 
dva roky pětidenní závody Bohemia. Jak už to tak bývá, rok se sešel s rokem  a Bohemia byla opět 
tady.  Pro letošní rok si pořadatelé vybrali staronové terény poblíž Nového Boru, přesněji poblíž 
Sloupu v Čechách. Závody se běžely částečně na mapách z loňských nominaček na JMS a MED, a 
dále na zrevidovaných mapách, na kterých se už nějaký ten pátek neběželo. Závody čítaly pět etap, 
jak už jsem zmínila, střídavě se měnily definice tratí z krátké na klasiku a naopak. Po závodech mělo 
okolí Nového Boru také, co nabídnout. Množství zámků, skalních měst a historických center měst 
je tomu dokladem.  Centrum veškerého dění se stal opět Nový Bor, který nabídl účastníkům závodů 
nejen ubytování, ale i stravování a zábavu. Téměř každý večer byly v centru závodů – koupaliště 
a camp Nový Bor- pořádány diskotéky pro nejmenší. Pro starší zájemce byl k dispozici klub Oko 
v centru města a aby nebyla zahambena pověst oddílu, pořadatelé poslední večer závodů uspořádali  
tradiční ,, orienťáckou diskotéku“ ve sportovní hale, jak je tomu zvykem. Závodníci se tedy rozhodně 
nenudili!
Centrem prvních 4. Etap se stala Louka u chatové osady Nové Domky. Závodníci tedy museli po 
dobu těchto etap na etapy dojíždět, což nebyl zase tak velký problém, jelikož doprava byla organi-
zována pořadately téměř z campu až do centra etap, a sice autobusy. Samozřejmě, kdo chtěl mohl 
využít také jiných dopravních prostředků jako auto, kolo … 
První etapa se běžela v terénu, ve kterém už orienťácká noha neběžela pěkných pár let(množství 
ostružin, klacků a všemožného harampádí tomu lehce napovídalo). Terén byl velmi zajímavý, jelikož 
v první části závodníci běželi v lese s množstvím pískovcových útvarů, avšak konečná část velmi při-
pomínala  naše moravské lesy, nejvíce pak skalní útvary, které nebyly tvořeny typických pískovcem, 
ale určitým druhem čediče, který je typický pro České Středohoří.
Druhá etapa se běžela na mapách z nominaček, nebyla zcela zajímavá, jelikož, alespoň můj výčet 
kontrol, se téměř shodoval s kontrolami z nominaček. 
Třetí etapa byla sprintová, běžela se ve skalním městě na mapě z první etapy. Ač tratě měřily nanej-
výše ke třem kilometrům, závodníci si v lese opravdu pobyli. Mě tato etapa docela zklamala – těšila 
jsem se na skalní město, ale v mém případě téměř polovina tratě vedla v obrovských svazích plných 
ostružin, kde jsem hledala výrazné stromy a vývraty… 
Čtvrtá etapa se běžela opět na mapě z nominaček, avšak v končinách, kam se dostali pouze odváž-
livci v elitě, a tudíž byly tyto terény pro snad všechny z nás zcela nové. Závodníci se museli prodírat 
jak četnými hustníky tak obrovskými zařezanými údolími s množstvím nádherných skalních útvarů. 
Pátá etapa měla své centrum už přímo na okraji Nového Boru – starším znalcům hodně napoví název 
Lesní hřbitov. Jak už to tak bývá, nejkrásnější etapa na konec k tomu s titulem Klasika! Tak tomu 
bylo i v Novém Boru a musím říct, že si organizátoři pro pátou etapu vybrali opravdovou lahůdku.  
Při průběhu lesem se nedalo nepovšimnout silné podoby se  švédskými terény, což samozřejmě  
činilo tuto etapu obtížnější, avšak stálo to za to. 
Kdybych měla zhodnotit letošní Bohemii, musím říct, že mé pocity byly lehce smíšené. Některé eta-
py se vyvedly, jiné zase ne, ale ta poslední dokázala veškeré mé pocity přehodit na kladnou část osy. 
Počasí bylo také přívětivé, i ten déšť v neděli krásně osvěžil.Takže mé hodnocení je určitě výborné!

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
Bohemia 2. 7.8.2011
– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
D12: 1.Kalinina Nika 121:02, …10 Bergdahl julia 227:56; D20: 1 Indráková 
Adélka 210:48, … 12 Mezníková Lucie 273:13, … 15 Sklenářová Radka 289:03 
; D21C: 1 Komárková Lenka 211:46, 2 Borecká Kateřina 245:32; D45: 1.Ozola 
Baiba 186:55, …7 Bergdahl Karin 282:07 
H21E: 1 Kubát Pavel 326:51, … Švirák Ondřej disk, Bialožyt Michal disk, 
Nykodým Miloš disk; H50: 1 Hlaváč jiří 209:14, …15 Carlsson Christer 303:56 
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* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
CENA VýCHODNÍCH ČECH 2011 / Tomas
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Na konci prázdnin jsou tradičně třídenní závody Cena východních Čech.  Na shromaždiště jsme 
dojeli s 15 minutovým zpožděním, ale start jsem stihl. Zapomněl jsem totiž doma autoatlas, v Třebe-
chovicích jsem neodbočil a pak se půl hodiny plazil Hradcem.
Camp závodů byl na pěkné louce u obce Nové Záhoří. Před stavěním stanů nám podatelé říkali, že 
camp není tak veliký a máme omezit stavbu oddílových tunelů a stanů. Tak jsme postavili stan v lese. 
Na jídlo jsme chodili do občerstvení, jídlo bylo dobré, byl velký výběr a slušné ceny.
Stojím po první etapě u sprch asi pět minut, protože došla voda a musela se naplnit cisterna s užit-
kovou vodou. Vtom okolo mě letí včela a z ničeho nic mě píchne. Pomalu přijížděl chlapík na trakto-
ru, který si odvezl cisternu k dalšímu naplnění vodou, což trvalo asi hodinu nebo i více. Komentátor 
stále uklidňoval, že máme být trpěliví. Hasiči totiž na poslední chvíli odmítli spolupráci a radši šli 
něco slavit. Sprcha byla pěkně teplá, jako vždycky. První den jsme se potili při každém pohybu, ale 
další den se citelně ochladilo, museli jsme si obléct všechno, co jsme měli. Chvílemi i dost pršelo.  
Druhá etapa měla shromaždiště u motorestu Výšinka. Šlo se přes závodní les 3 km pěšky. Klasická 
trať měla krátký motýlek velmi pěkném mírně zvlněném kopcovitém terénu.  A po sportovním do-
poledni pořadatelé připravili tradiční orient show, ta spočívala ve dvou postupových kolech a přes-
nosti běhu, byl to sprint, poblíž kempu. Někteří se ale místo show vydali za kulturou, do pevnosti 
Josefov nebo na Kuks.
 Tratě byly postaveny moc pěkně, ale kontroly byly občas pochovávané nebo zašité v nějaké díře. Už 
stačilo vyhlásit a rozdat věcné ceny a taky nazdobené koláče s motivem lampionu. Poté zabalit si 
věci, stan a vyrazit směrem k domovu.  Závody se mi velice líbily, i když jsem letos neobhájil vítězství.

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
Cena východních Čech 26.-28.8.2011
– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
D18B: 1.  Kochová Nikola 131,58, 2.  Pavlovcová Petra 132,02, 3.  Chromá 
Kateřina 132,05, 4.  Hrušková Barbora 137,57, …7.  Tesařová Markéta 155,56, 
…11.  Koporová Petra 175,29, … jemelíková Denisa disk; D21B:  1.  Nerado-
vá Alena 147,05, 2.  Teplá Karolína 151,58, 3. Kutlvašrová Vlaďka 152,00, 
…30.  Mezníková Lucie 194,46; D21E: 1.  Hlavová Hana 165,14, 2.  Kovářová 
Kristýna 168,08,  3.  Krafková Lucie 170,05,  4.  Indráková Adélka 170,36, 
…10.  Mádlová Věra 185,42, …14.  Sklenářová Radka 204,10
H16B:  1.  Hubáček jonáš 124,11, 2.  Pavlovec jan 128,00,  3.  Hruška jakub 
134,22, …11. jordanov Alexandr 166,29; H21B: 1.  Šákr Vít 170,13, 2.  Pávek 
Petr 173,27, 3.  Ostřanský Filip 176,24, …8.  Liščinský Tomáš 204,04; H21E:  
1.  Dlabaja Tomáš 159,17,  2.  Kodeda Štěpán 171,11, 3.  jedlička Michal 
172,00, 4.  Nykodým Miloš 177,31, …12.  Zimmermann jakub 195,45, …20.  Buko-
vac Maroš 207,07, …jelínek Petr disk,   Bravený Vít disk,  Zháňal jan disk.

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
FILMOVý FESTIVAL BLATINY 2011 / Anička Hovořáková
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

Od 14.-20.srpna se na Blatinách pořádal za hojné účasti významný festival, jehož pořadatel , Jiří 
Bartoška, nás při zahajovací večeři , která se nesla ve velkém stylu, přivítal a oznámil nám, že tento 
rok se naučíme, jak se tvoří film. Hned druhého dne po tréninku jsme museli za pomoci šifrované 
abecedy rozluštit scénář o žirafě, ale pro jednotlivá písmena  jsme si museli zajet i několik kilometrů 
od chaty, kde jsme bydleli. Po vyluštění textu se ovšem musel scénář přepsat a to bramborovými 
tiskátky. Tím jsme dostali celý příběh. 
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Další den nás čekalo shánění sponzorů a tedy peněz na film. Po této hře jsme byli uběhaní a taky 
trošku naštvaní, když nám piráti sebrali nějakou hodnotnou potřebu pro film. Ale řekněte sami jestli 
víte, že počítač se dá koupit u Drbči, zlepšit u Adélky a prodat u Zuzky za 200 peněz?  Tento den byl 
také podle mě jeden z nejlepších tréninků a to had, při kterém většina doběhla po dlouhé době kvůli 
tomu, že si nikdo nepřečetl vzkaz na předposlední kontrole, že na tu poslední se už běhat nemá.
Ve středu jsme někteří vyjeli a další vyšli na celodenní výlet, který byl zakončen koupáním v rybníku 
a chytání kaprů holýma rukama (teda jen někteří). Příštího dne jsme konečně začali natáčet své 
filmy, sestříhali jsme je a vybrali vhodnou hudbu, abychom je v pátek mohli ukázat významnému 
hostu festivalu, Eržice Nádherné...

 A ještě rest z minule… 

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *
Modřický orienteering cup / Tomas
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

V pěkném nedělním odpoledni se konal ještě také závod s názvem Modřice orienteering cup. Často 
se mi lidi ptali, že autobus jezdí rychle, aby stihl Modřický sprint  cup. Je to pěkný sprint a terén byl 
poprvé použit pro ob. Trať byla postavená velmi pěkně. Kontroly byly poschovávané zákoutí přileh-
lých ulic a parcích, což umožňovalo velmi pěkný a rychlý běh. Po doběhu do cíle byla pro každého 
účastníka, který absolvoval závod připravena malé překvapení. A po pěkném nedělním odpoledni 
už jenom čekalo na vyhlašování výsledků, kde jsem byl 3. Pak stačí ještě posbírat pár kontrol z pro-
storu závodu a vyrazit k směrem domovu.

– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –
POKYNY ZÁŘÍ ≥ LISTOPAD
– – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – – –

10. 9. – SO – 9. jihomoravská liga (ADA) – Brno, Útěchov – start: 10:30 – 
doprava: individuálně (MHD) – vedoucí: ??? – konec: okolo 13:00
10. – 11. 9. – SO + NE – ŽA + GČP, ČPŠ – štafety + sprint + štafety (SHK 
+ DOB) – centrum: Smržov (štafety), jaroměř (sprint), Zdoňov (štafety) – 
start: SO dopoledne 10:00, odpoledne 16:00, NE 10:00 – doprava: zvláštním 
autobusem v 6:00 od Bohémy – ubytování: tělocvična = nutno vzít sebou spa-
cák a karimatku – vedoucí: Libor Zřídkaveselý – terén: štafety – rovinatý 
s hustou sítí komunikací, vodotečemi a různorodými porosty – v část od-
rostlé hustníky se sníženou viditelností; sprint – staré město (podloubí, 
průchody, mimoúrovňová křížení ulice/most) oddělené řekou od parku, vilové 
čtvrti a panelového sídliště; štafety – středně kopcovitý dobře průběžný 
les se středně hustou sítí komunikací. Místy zbytky po těžbě kamene, v čás-
ti plošší polootevřený s četnými porostovými detaily. – doma okolo 17:00
14. 9. – ST – mapový trénink (žactvo) – Žabovřesky, Palackého vrch – sraz: 
16:15 – mapa: Kozí hora – typ tréninku: COB – doprava: autobusem číslo 53 
na zastávku „Palackého vrch“
14. 9. – ST – mapový trénink (dorost + dospělí) – Blansko, Češkovice – sraz: 
16:30 v Řečkovicích u konečné tramvaje (tramvaj číslo 1) – mapa: Palava
(1:10 000, E=5m)  – typ tréninku: krátké postupy – doprava: osobními auty 
– přihlášky do pondělí 12. září Zhustovi
17. – 18. 9. – PÁ až NE – M ČR klasická trať – klasická trať (EKP) – cen-
trum: Bečov nad Teplou – start: SO: 12:00, NE: 9:30 – doprava: zvláštním 
autobusem v 15:30 od Bohémy – ubytování: tělocvična = nutno vzít sebou 
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spacák a karimatku – vedoucí: Libor Zřídkaveselý – terén: jehličnatý les, 
převážně dobře průběžný, občas hustníkové pasáže s těžší podložkou. V části 
skalnatý kopcovitý terén, část rovinatější se skalnatými kupami. – příjezd: 
okolo 19:00 v neděli.
20. 9. – ÚT – Liga škol v orientačním běhu – Řečkovice, ZŠ Horácké náměstí 
– pořádáme – pořadatelé: Zhusta + dorostenci, stavba tratí Denisa jemelí-
ková – sraz pořadatelů v 8:00 (start 9:30)
21. 9. – ST – mapový trénink (žactvo) – Kohoutovice, „Pavlovská“ – sraz: 
16:15 – mapa: Koniklecová – typ tréninku: okruhy – doprava: trolejbusem 
číslo 29, 37 nebo autobusem číslo 50 na zastávku „jírovcova“
24. 9. – SO – 10. jihomoravská liga (TBM) – Brno, Soběšice – start: 10:30 
– doprava: individuálně (MHD) – vedoucí: ??? – konec: okolo 13:00
28. 9. – ST – 11. jihomoravská liga (SKM) – Morkovice-Slížany – start: 10:30 
– doprava: zvláštním autobusem v 8:00 od Bohémy – vedoucí: ??? – Příjezd: 
okolo 15:00
28. 9. – ST – Zahradní párty ZBM 2010 – Skorkovského 153 (u Zhusty) – od 
15:00 do ??:??
29. 9. – ČT – Liga škol v orientačním běhu – Židenice, Bílá hora – pořádá-
me – pořadatelé: Zhusta + dorostenci, stavba tratí Petra Koporová – sraz 
pořadatelů v 8:00 (start v 9:30)
1. 10. – SO – 12. jihomoravská liga (PZR) – Milovy – start: 10:30 – doprava: 
zvláštním autobusem v 8:00 od Bohémy – vedoucí: ??? – Příjezd: okolo 15:30
5. 10. – ST – mapový trénink (žactvo) – Bystrc, U křivé borovice – sraz: 
16:15 – mapa: Veveří – typ tréninku: linie – doprava: tramvají číslo 1, 3 
nebo autobusem číslo 52 na zastávku „U křivé borovice“
5. 10. – ST – mapový trénink (dorost + dospělí) – Zbraslav – sraz: 16:30 u 
konečné tramvají ve Starém Lískovci (parkoviště u STK a benzínové pumpy) 
(tramvaj číslo 6, 7 a 8)  – mapa: Kuchyňka (1:10 000, E=5m)  – typ tré-
ninku: I. úsek štafet – doprava: osobními auty – přihlášky do pondělí 3. 
října Zhustovi
8. a 9. 10. – SO, NE – M ČR štafet a klubů – štafety + kluby (KSU) – centrum: 
Střítež – start: SO 12:00; NE 9:30 – doprava: zvláštním autobusem v 9:00 
od Bohémy – ubytování: tělocvična = nutno vzít sebou spacák a karimatku 
– vedoucí: Libor Zřídkaveselý – terén: centrální plošina z které vybíhají 
údolí; na Z prudký svah; průběžnost lesa je různá (někde nepravidelné ná-
letové hustníky); průměrně hustá nepravidelná síť komunikací. – příjezd: 
okolo 17:00
15. 10. – SO – 13. jihomoravská liga (ZBM) – Ruprechtov – start: 10:30 – 
doprava: individuální – vedoucí: ??? – !!! POŘÁDÁME !!!
21. 10. – PÁ – Mistrovství Brna ve sprintu (ZBM) – centrum závodu: Bystrc, 
ZOO – doprava: tramvají číslo 1, 3 na zastávku „Bystrc, ZOO“– start v 16:30
22. 10. – SO – 14. jihomoravská liga (VBM) – centrum: Moravské Knínice – 
start: 10:30 – doprava: autobusem v 8:30 od Bohémy – vedoucí: ??? – příjezd: 
okolo 15:00
26. – 30. 10. – ST – NE – Podzimní prázdniny –  Slovensko, Západní Tatry 
– po sedmi letech se vrátíme do míst, která jsou nedaleko od naší první 
výpravy – bližší informace o místě, ceně, dopravě, ubytování a stravování 
na jiném místě Polarisu



28. 10. – PÁ – 15. jihomoravská liga (RBK) – centrum: Veselice – start: 
10:30 – doprava: individuální – vedoucí: ???
12. – 13. 11. – SO, NE – ODDÍLOVý PŘEBOR – centrum: Ruprechtov – mapa: U 
větrného mlýna – bližší informace na jiném místě

 Tréninky od září do konce listopadu 

Den Doba Skupina Typ tréninku Místo

Po – – – –

Út 17:00 – 18:30 Zhusta běžecký Lesná – BCVČ, Milénova

St 16:15 – 18:00 všichni mapový okolí Brna

Čt 16:00 – 17:30

20:00 – 21:30

všichni

dospělí

běžecký – dráha 

hry

Žabovřesky – Rosnička   

Právnická fakulta, Veveří

Pá 18:00 – 20:00 Arnošt florbal, basketbal tělocvična ZŠ Kotlářská

So – závody OB –

Ne – závody OB –
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